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Gianluca Caprari nie może być na pewno zadowolony z ilości występów w

Romie. 20-latek zadebiutował co prawda, w ostatnim meczu Romy, z

Sassuolo, jednak pomogły w tym kontuzje Tottiego, Gervinho i Destro.

Agent gracza, Luca Pennacchi, który zajmuje się również sprawami Verre,

Politano i Sabellego, udzielił wywiadu dla tuttomercatoweb.com. 

 

Zacznijmy od Valerio Verre, który w Palermo gra regularnie.

- To prawda, Valerio jest bardzo zadowolony z tego, jak idzie do przodu jego

przygoda w zespole Rosanero, choć, jak cała drużyna, jest w tym momencie nieco

rozżalony z powodu meczu z Latiną.

 

Spotkanie ponownie Iachiniego sporo pomogło.

- Z pewnością, Iachini wie, co może dać Verre drużynie. Jednak Valerio wybrał

Palermo przed jego przybyciem, gdyż jest ambitnym chłopakiem. Wie, że może

rozwijać się obok piłkarzy jak Bacinovic i Barreto i po tym, jak zaakceptował udanie

się do Serie B, wybrał najbardziej konkurencyjny zespół.

 

Dlaczego nie znajduje się w kręgu reprezentacji U21?

- Korzystam z prawa nieodpowiadania...

 

Przejdźmy teraz do Caprariego. Odejdzie w styczniu?

- Spotkaliśmy się już z kierownictwem Giallorossich i zrobimy to ponownie za 3-4

dni. Ma za sobą ważne miesiące, mimo braku gry, gdyż trenuje z najmocniejszymi

pomocnikami.

 

Dla 20-letniego gracza, ważna jest jednak gra.

- Dokładnie, dlatego możliwość, że odejdzie w styczniu, jest realna. Roma jednak

bardzo na niego liczy, stąd, nie sądzę, że odda go na innej zasadzie niż na

wypożyczenie.
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Zakończmy na Politano i Sabellim.

- Sabelli jest drugi sezon w Bari i potwierdza dobry poziom. Politano, w Pescarze,

wywalczył swoje miejsce, pomimo bardzo poważnej konkurencji. Jego podstawową

cechą jest pokora.
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